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1) Návrh usnesení pro RM: 

Rada města Kutná Hora 

 

I.  b e r e   n a   v ě d o m í 
zápis z jednání Komise pro informační technologie dne 17. 9. 2020. 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

1. Koordinátor Smart City 
Šorčík, Šnajdr: Pracuje se na tom, 24. 9. bude finální koordinační porada. Štěpnička: 

Dopracovávám materiály pro přípravu výběrového řízení. 

2. Další záležitosti Smart City 
Šorčík: Prvním úkolem koordinátora by měla být příprava zakázky na vytvoření koncepce 

Smart City. 

3. Otevřená města - členská schůze 
Členské schůze OM se zúčastnil Lukáš Jelínek z pověření ZM. Komisi prezentoval výstupy ze 

schůze – převážně se diskutovalo o dalším směřování spolku, členové OM chtějí větší 

akceschopnost, je hodně projektů, ale málo skutečně dotažených. Na volbu nového výboru OM 

nedošlo, 13.10. bude nová členská schůze organizovaná virtuálně, kde bude výbor volen. 

Štěpnička, Šorčík, Šnajdr: Vidíme to skepticky, před koncem roku by se mělo rozhodnout, jak s 

OM dál. Uvidíme, jak se projeví nový výbor. 

4. T-Mobile 
Šorčík, Čermák: Město přijalo variantu závazku na 20 let (diskutováno v e-mailové 

komunikaci, varianta se ukazuje jako nejvýhodnější), čeká se na smlouvu od TM. 

5. Investiční akce 
Čermák: V rámci budování kruhového objezdu („Špice“) se připravuje kamera MP. Buduje se 

cyklostezka podél Vrchlice, pokládáme tam chráničku a vybuduje se propojení na Tebis. 

Kerner: Chybí nám podklady pro budování parkoviště u trafostanice. 

6. Informace z města - přístupnost a použitelnost 
Kerner, Jelínek: Informace města na Facebooku jsou často prezentovány ve formě obrázků, je 

to nečitelné hlavně na mobilních zařízeních. Připravíme návod, jak informace optimálně 

zveřejňovat. 

7. Mobilní rozhlas 
Existují dvě konkurenční aplikace k MR. Hlášení rozhlasu – jako MR, ale správcem osobních 

údajů je přímo provozovatel. CityApp – upozorňování přes aplikaci i bez registrace, ale nemá 

posílání SMS. Komise se již dříve vyjádřila k Mobilnímu rozhlasu, je problém v souvislosti s 

GDPR a s přístupem k datům (API, export), také poměrně drahé SMS. Štěpnička: Jsem ostře 



proti tomu, aby se MR bez vyřešení problémů zaváděl. 

8. Parkování 
Ladislav Šorčík prezentoval společný projekt firmy Smartiple a spolku KHnet.info, týkající se 

parkování. Systém je schopen vyhodnocovat parkovací místa a ukazovat (na webu, v budoucnu 

i v mobilní aplikaci), která jsou volná; k dispozici jsou i statistiky. Systém je založen na 

kamerách, ale neukládá záznam a data jsou použita jen pro detekci, nejsou nikde zobrazována 

ani ukládána. Instalace probíhají formou sponzorství, může se zapojit i město (bezplatně 

využívat data pro své účely, sponzorovat instalaci na další parkoviště apod.). Šorčík, Kerner a 

Jelínek informovali komisi, že jsou ve střetu zájmů, protože jsou s projektem spojeni. Členové 

komise považují projekt za zajímavý a přínosný. 

9. Různé 
Jelínek: V médiích jsem se dozvěděl o novém sledování polohy strážníků MP přes vysílačky. 

Tohle měl umět už stávající systém přes mobilní zařízení. Čermák: Je to doplnění stávajícího 

řešení. Dosavadní sledování pozice bylo příliš hrubé/nepřesné. 

 

Kerner: Jak se bude řešit situace, že lidé neplatí poplatky? Podle informací o plnění rozpočtu se 

zatím vybral jen zlomek peněz. Šnajdr: Pokud lidé nezaplatí, dostanou složenky. Čermák: 

Prověřím situaci a pošlu informace o aktuálním stavu. 

 

Termín příští schůze – komise se shodla na termínu 15. 10. 2020 od 18:30 ve Vlašském dvoře. 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

 

4) Reakce rady města: 

 

 

Zapsal:  L. Jelínek 

Vystavil:   

Elektronicky ověřil:  


